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 Protokół nr 156/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 lutego 2023 r. 
 

 
 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 155/2023. 
 
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą przebudowy drogi na odcinku Wonna – Jamielnik. 
Dodała, że na zadane pytanie kiedy ta droga będzie wykonana z kontekstu dyskusji wynika, że 
w roku 2023. Stwierdziła, że czytając uchwałę wynika z niej, że inwestycja będzie realizowana 
w roku 2023 – 2024, natomiast nie ma zapisu o tej inwestycji w budżecie. 
Wyjaśniono, że podjęcie tej uchwały jest niezbędne do złożenia wniosku. 
Pan Skarbnik dodał, że jeżeli będzie podpisana wstępna promesa to wtedy będzie dokonany 
zapis w budżecie. 
Pani Grzywacz zapytała, czy inne drogi już wszystko mają. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że inne drogi mają już wstępną promesę. 
Pan Starosta dodał, że powyższa inwestycja nie została jeszcze wprowadzona do budżetu, 
ponieważ nie mamy jeszcze promesy. 
Pani Grzywacz zapytała czy wniosek złożony na powyższą inwestycję może być zmieniony. 
Wyjaśniono, że można dokonać zmian we wniosku. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 155/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 155/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                      
B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że Warsztat Terapii Zajęciowej funkcjonuje 
zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej. Dodała, że 
jednostka w sposób przejrzysty i czytelny prowadzi wszelką dokumentację. Nadmieniła, że 
funkcjonowanie poszczególnych pracowni nie budzi zastrzeżeń. Uczestnicy mają zapewnioną 
opiekę psychologa oraz pielęgniarki. Poinformowała, że jednostka prowadzi finanse zgodnie z 
preliminarzem kosztów działalności WTZ. Ponadto jednostka terminowo przestawia kwartalne 
sprawozdania finansowe. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli w 
Warsztacie Terapii Zajęciowej za rok 2022 dokonanej przez Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w ramach prowadzonego nadzoru.  
 
Pani Marchlewska-Barczewska omówiła protokół z kontroli, stanowiący załącznik nr 3. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /ul. Żwirki i 
Wigury, Nowe Miasto Lubawskie/. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi o dysponowanie przez Polską Spółkę 
Gazownictwa Sp. z o.o. w Tarnowie, nieruchomością stanowiącą działkę o numerze 
ewidencyjnym 86/1 w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie, obręb geodezyjny nr 5 Nowe 
Miasto Lubawskie, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane związane 
z budową przyłącza gazowego średniego ciśnienia.  

Wniosek Polskiej Spółki Gazownictwa stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 
Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie zadania „Przebudowa mostu w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem”. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego w sprawie 
ujęcia powyższej inwestycji na ostatecznej liście zadań przeznaczonych do dofinansowania na 
2023 r. Wyjaśniła, że zakres inwestycji obejmuje dojazd do mostu. Dodała, że wysokość 
dofinansowania wynosi 60 % wartości inwestycji. 
 
Pismo z Urzędu Wojewódzkiego stanowi załącznik nr 5. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w 
części obrębu geodezyjnego Osetno oraz w części obrębu geodezyjnego Ostrowite, gmina 
Biskupiec. 
/na posiedzenie weszła pani M. Ławicka – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 
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Pani Ławicka poinformowała, że projektowane przeznaczenie terenu to: tereny zabudowy 
letniskowej lub rekreacji indywidualnej, tereny komunikacji drogowej wewnętrznej, tereny 
elektroenergetyki, wody powierzchniowe, zieleń urządzona, tereny rolnictwa z zakazem 
zabudowy, tereny zabudowy zagrodowej oraz tereny lasu. Dodała, że Wydział Architektury i 
Budownictwa w wyniku analizy dokumentacji, po zaciągnięciu opinii Wydziały Środowiska i 
Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 6. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 7. 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
/pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie kontroli 
zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła informację o stanie kontroli zarządczej, która stanowi załącznik nr 9. 
 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr  153/963/2023 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19 
stycznia 2023 r., w sprawie  powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert 
złożonych przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
/na posiedzenie weszła I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych/  

Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 
     1. Przedstawiciel Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Barbara Widźgowska 
     2. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Teresa Łątkowska 
     3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Marcin 
Zalewski. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2023/2024. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska omówiła plan naboru uczniów na rok szkolny 2023/2024. Poinformowała, że w 
załączniku w punkcie 2 dotyczącym naboru do Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w 
Szkole Branżowej I Stopnia, w punkcie 3 pomyłkowo wpisano zawód sprzedawca, powinien 
być wpisany mechanik pojazdów samochodowych. 

Pani Grzywacz zapytała ilu jest uczniów kończących ósmą klasę. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że ośmioklasistów jest 625, a siódmoklasistów jest 274. Dodała, 
że średnio około 180 uczniów wybiera szkoły poza powiatem nowomiejskim. Poinformowała, 
że w klasie szóstej jest 460 uczniów, natomiast od klasy piątej jest wzrost ilości uczniów. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd przyjął poprawkę w załączniku i jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,    
J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że w załączniku należy wpisać termin składania ofert do dnia 
17.03.2023  roku do godziny 15.00. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie dofinasowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2023 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w zakresie 
prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w roku 2023.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 301/2023 
Starosty z dnia 07.02.2023 r. w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji 
roku szkolnego 2022/2023 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

/pan Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z urlopem dla poratowania zdrowia 
nauczyciela.  
Zarządzenie Nr 301/2023 Starosty stanowi załącznik nr 10. 
 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 
302/2023 Starosty z dnia 10.02.2023 r. w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 8 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2022/2023 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem po 12 godzin nauczania 
indywidualnego dla dwóch uczniów klas III  na okres II semestru roku szkolnego 2022/2023, 
zgodnie z zaleceniami orzeczenia o potrzebie nauczania indywidualnego. 
Zarządzenie Nr 302/2023 Starosty stanowi załącznik nr 11. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie przekazania według właściwości 
rzeczowej uchwały Nr 152/954/2023 Zarządu Powiatu z dnia 12.01.2023 r. w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski.  
 
Pani Orłowska wyjaśniła, że zgodnie z kartą nauczyciela organ prowadzący musi przekazać  
powyższe sprawozdanie do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zbadania dokumentu. 
Dodała, że sprawozdanie jest przesyłane łącznie z uchwałą Zarządu Powiatu, ponieważ 
sprawozdanie jest załącznikiem do uchwały. Dodała, że co roku Regionalna Izba 
Obrachunkowa przysyła pismo, iż przekazuje powyższą uchwałę Wojewodzie Warmińsko-
Mazurskiemu. 
/pan Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 
 
Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie stanowi załącznik nr 12. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2023 – 2037 ze zm. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2023. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 r. ze zm.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia bilansu budżetu powiatu nowomiejskiego za 2022 r. 
 
Pan Skarbnik omówił bilans budżetu powiatu nowomiejskiego za 2022 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
B. Grzywacz, M. Buliński. 
 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji Starosty Nowomiejskiego oraz rezygnacji Zarządu 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Rezygnacja Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 13. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
Pan Starosta nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie nabycia prawa do odprawy emerytalnej przez Starostę Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
Pan Starosta nie brał udziału w głosowaniu. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie nabycia prawa do nagrody jubileuszowej przez Starostę 
Nowomiejskiego.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                   
Za głosowali: J. Czapliński, T. Łątkowska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
Pan Starosta nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem o 
przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Pismo o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 14. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 15. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


